
Contract No. HY/2014/08 Contract No. HY/2014/20 

Central Kowloon Route - Yau Ma Tei East Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West 

27 May 2023 

YMT – CKR CLC Visit & Career Talk with Baptist Oi Kwan Social Service 

In collaboration with the Baptist Oi Kwan Social Service, the Yau Ma Tei East and Yau Ma Tei West Project 

Teams organized a career talk at the Ma Tau Kok Community Liaison Centre on 27 May 2023. The CKR 

engineers introduced the daily work of civil engineers to secondary school students and suggested the 

educational path required to pursue this profession. In addition, through the various interactive facilities 

at the Community Liaison Centre, students experienced the construction works and learned more about 

the benefits of the CKR as well as the features of the Yau Ma Tei East and Yau Ma Tei West contracts. 

 

油麻地 ─ 浸信會愛羣社會服務處「職業導向」計劃參觀社區聯絡中心 

油麻地東和油麻地西工程團隊與浸信會愛群社會服務處於 2023年 5月 27日在馬頭角社區聯絡中

心合辦職業講座。中九龍幹線工程師向參觀的中學生介紹土木工程師的日常工作，並建議有興趣

投身土木工程行業的同學相關選修及升學課程。此外，透過社區聯絡中心的各項互動設施，同學

體驗了工程工作，並了解到中九龍幹缐的效益，以及油麻地東和油麻地西工程的特色。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


